

Kohler Membawa Kepimpinan Rekabentuk dan Pengalaman Kesejahteraan Rumah Pintar ke CES 2024

KOHLER, Wis., 5 Januari 2024 /PRNewswire/ -- Kohler Co. mengumumkan rekabentuk terancang, produk baharu inovatif dan pengalaman rumah pintar untuk CES 2024. Rangkaian produk Kohler menandakan komitmen berterusan untuk mengubah rumah menjadi tempat perlindungan peribadi untuk kesejahteraan, penjagaan diri dan pembaharuan.

Kohler menggabungkan bentuk dan fungsi terancang, kawalan intuitif dan ketersambungan yang lancar untuk membantu pelanggan menikmati manfaat kesejahteraan penyelesaian rekabentuk luar biasa dan pengalaman spa mewah di rumah.

Produk-produk ini akan ditonjolkan, antara lain, di petak CES Kohler (#52817, Dewan Pameran Venetian):

- **Injap dan Kawalan Pancuran Mandi Pintar Anthem+** mencipta pengalaman spa di rumah melalui sistem kawalan digital bersepadu yang membolehkan penghantaran tersuai air, cahaya, bunyi dan wap. Antaramuka skrin sentuh intuitif membolehkan individu membuat pratetap dan mengaktifkan pengalaman mandi berbilang deria. Persepaduan dengan aplikasi Kohler Konnect memberikan akses dan kawalan jauh pratetap peribadi, memberikan akses pengguna kepada penyesuaian yang lancar dari mana sahaja.
- **Pancuran Mandi Tangan dan Pembersihan SpaViva** menggabungkan teknologi semburan unik dan peranti pembersihan terbina dalam untuk amalan penjagaan diri terbaik semasa mandi. Pancuran mandi tangan multifungsi memasang semburan Katalyst kekal hangat unik Kohler dengan semburan Microbubble baharu yang menampilkan buih 100 mikron atau lebih kecil - terbaik untuk pembersihan yang lebih mendalam. Terpasang pada pancuran mandi tangan ialah peranti pembersihan semua dalam satu, dilengkapi dengan beberapa lekapan berputar yang mengecas semula dengan mudah melalui dok magnetik apabila tidak digunakan.
- **Kipas Atmo** ialah rangkaian pengudaraan bilik air baharu yang direka untuk meningkatkan kesejahteraan dan kualiti udara. Model dengan teknologi pintar terancang mengukur suhu dan kelembapan untuk dihidupkan secara automatik apabila kelembapan tinggi. Pengguna boleh menjadualkan masa hidup/mati dan menetapkan pilihan untuk kelajuan kipas lalai, kecerahan cahaya dan suhu warna, mod kelembapan auto dan ambang suhu, serta tetapan lampu malam.
- **Tempat Duduk Pancuran Cebok PureWash** memberikan kesejahteraan tersuai tempat duduk hangat, suhu dan tekanan air boleh laras, dan bukaan tanpa sentuh dalam rekabentuk nipis dan yang tersedia dalam kemasan warna hitam atau putih. Pengaktifan suara melalui Alexa atau Google Home membolehkan kawalan bebas tangan semburan, pengering dan pembersihan UV, memberikan pengalaman kebersihan yang dipertingkatkan.
- **Rista**, sinki bilik air baharu dalam pasaran, menggabungkan kraf warisan dengan teknologi digital melalui kaedah pencetakan 3D eksklusif dan revolusioner dengan bahan kaca cina.
- **Kepala paip Kohler x SR_A Formation 01** mempunyai bentuk dan fungsi yang luar biasa dengan sudutnya yang mengagumkan, warna Jingga Haptik dan pengalaman pengaliran air. Terbentuk sebagai satu objek arca tunggal, kepala paip ini menampilkan kejuruteraan saluran air tersuai yang terancang melalui sudut tajam. Formation 01 berbeza daripada rekabentuk

dan prestasi kepala paip tradisional dan dibangunkan oleh Kohler dengan kerjasama Dr. Samuel Ross dan studio rekabentuk industri beliau SR_A.

Kohler juga akan menampilkan rangkaian tandas pintar yang diperluaskan pada pameran tahun ini termasuk variasi terbaharu Numi 2.0, Innate, dan Veil, serta pemenang Anugerah Inovasi CES 2023, Stillness Bath.

Untuk mengetahui lebih lanjut tentang pengalaman petak CES dan rangkaian produk lengkap Kohler, lawati [KOHLER CES Press Kit](#).

Perihal Kohler Co.

Selama 150 tahun, Kohler telah menjadi peneraju global dalam rekabentuk dan inovasi, yang berdedikasi untuk memberikan gaya hidup mewah melalui produk dapur dan mandian; kabinet mewah, jubin dan pencahayaan; penyelesaian tenaga teragih - tenaga rumah, sistem kuasa industri dan teknologi kereta api kuasa - dan pengalaman layanan mewah serta golf kejohanan besar. Padang golf Whistling Straits Kohler menganjurkan Piala Ryder ke-43 pada tahun 2021. [Kohler Co.](#) yang dimiliki oleh pihak swasta dan diasaskan pada tahun 1873 mempunyai ibu pejabat di Kohler, Wisconsin. Syarikat ini juga membangunkan penyelesaian untuk menangani isu penting, seperti air bersih dan sanitasi, untuk komuniti yang kurang bernasib baik di seluruh dunia untuk meningkatkan kualiti kehidupan untuk generasi semasa dan akan datang.

KOHLER [Dapur & Bilik Air](#), [Tenaga](#), [Golf + Destinasi Resort](#), [ROBERN](#), [SPRIG](#)

Butiran Hubungan Media: Jillian Rosone | jillian.rosone@kohler.com Perhubungan Awam Kohler